

《单词百科:periodontitis是什么意思?periodontitis怎么发音?periodontitis的解释和用法》

英语单词periodontitis是什么意思?periodontitis怎么读?periodontitis怎么发音?简答网为您整理了periodontitis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



periodontitis怎么读

periodontitis的读音:[, peri ə d ɒ n ' taɪ tɪ s]

periodontitis的意思

1、牙周炎;

periodontitis的近义词

1、periodontal disease 牙周病;

periodontitis的双语例句

1、 Which does the periodontitis symptom have? Can the periodontitis administer well?

牙周炎症状有哪些? 牙周炎能治好 吗 ?

2、 Objective To find if there was monocyte chemotactic abnormality in rapidly progressive periodontitis.

目的研究快速进展性牙周炎患者的外周血单核细胞趋化功能是否异常.

3、 AIM : To search the difference of caries condition between adult periodontitis patients and periodontal healthy patients.

目的: 探讨成人牙周炎病人与牙周正常者龋患情况有无差别.

4、 The second reason were abutment recurrent caries and then dummy breaking, gingivitis and periodontitis etc.

基牙继发龋病占第二位;其余为破裂、 牙龈炎、 外观不满意等.

5、 The two diseases are linked in that persistent gingivitis can lead to periodontitis.

这两种疾病的联系是,持续的牙龈炎将导致牙周炎.

6、 AIM : To observe the distribution of NK cells in gingiva of elderly patients with periodontitis.

目的: 观察老年牙周炎牙龈组织中自然杀伤(NK)细胞的分布.

7、 Conclusion: Chinese herbal medicine was effective in the treatment of chronic periodontitis.

结论: 中药对慢性牙周炎症有明显的改善作用.

8、 This paper summarizes the relationship between periodontitis and post menopausal osteoporosis including the medicine therapy.

本文就绝经后骨质疏松症及其治疗药物与牙周炎的关系做一综述.

9、 External use on inflammation of the mouth cavity, periodontitis , wounds from cut not healing, and pharyngitis.

外用于疮疡肿痛或溃破久不收口,口腔炎,牙龈炎,咽炎.

10、Periodontitis with the high prevalence is one of the two main diseases in cavity.

牙周病是口腔两大类主要疾病之一,具有较高的发病率,因此,探索预防牙周病的有效途径十分重要.

11、Conclusion The serum osteocalcin as a for diagnosis in periodontitis need to be further researched.

结论:血清骨钙素作为牙周病人的一个诊断指标还需进一步探讨.

12、Objective : To the peoples periodontal condition in Shenyang city and study the epidemic factors of periodontitis.

目的: 调查沈阳市地区人口的牙周健康状况,分析影响牙周炎发病的流行因素.

13、Objective : To investigate the effect of PFM restoration in type II diabetic patients with periodontitis.

目的: 研究非依赖型糖尿病患者经牙周基础治疗后,进行烤瓷冠修复对牙周情况的影响.

14、Chronic infections, such as periodontitis, can play a direct or indirect role, they wrote.

他们在文章中写到,慢性感染,例如牙周炎,在发病过程中起到了一个直接或间接的作用.

15、At present, there is no ideal therapeutic approach to cure periodontitis and achieve periodontal tissue regeneration.

目前, 还没有治愈牙周病并且获得牙周组织再生的理想方法.

16、You will have a greater chance of getting oral diseases like Gingivitis and periodontitis.

你罹患牙龈炎和牙周炎等口腔疾病的机率会大大增加.

17、About 50 per cent of Americans over 30 years of age have periodontitis.

约半数30岁以上的美国人患有牙周炎.

18、The method inducing periodontitis animal model contains biological, physical,

chemical, and various kinds of environment factors.

建立牙周病动物模型的方法,主要是用生物的、物理的、化学的和各种环境因子作用于实验动物.

以上是简答网为您整理的periodontitis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于periodontitis的用法、periodontitis的释义、periodontitis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/periodontitis>

